
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 5. februar 2025

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Samrådsspørgsmål I
Vil ministeren redegøre for, hvorfor man ikke i højere grad imødekom ønsker fra havvind-
sleverandører om tilpasning af krav til opsætning af havvind i forbindelse med udbuddet 
(spørgsmål-svar) i Nordsøen, da det kunne have nedbragt leverandørernes risiko og 
deraf risikoen for manglende bud? Det kunne f.eks. være i forhold til leverandørernes 
ønske om fremskyndelse af godkendelsesprocesser og fleksibilitet i dokumentationskrav?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dina Raabjerg (KF).

På udvalgets vegne
Rasmus Horn Langhoff
formand
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